

移动实验室 MOBILE LABORATORY







土壤 SOILS *沥青混合料* BITUMINOUS MATERIALS 混凝土 CONCRETE 水泥 CEMENT

集料 AGGREGATES

移动实验室

坚固的钢制结构具有起重机装载环。 地板和墙壁以60毫米厚度的矿棉隔离,屋顶则以100毫米厚度矿棉隔离。外层覆以镀锌钢板。地板由22毫米厚度的C100外覆塑胶刨花板组成。内墙由10毫米厚度的外覆塑胶刨花板V20组成。室内按照单独设计,备有空调机、换气及排风系统、电器安装、收集盘、工作台柜以及设备等,包括入口门扇、塑钢窗以及卷闸。

标准规格:

- 长度 6 或 8 米
- *宽度 2.5 或 3 米*
- 双集装箱版本 6 米 x 2 x 2.5 米

Mobile Laboratory

Solid steel construction with crane loading rings and mineral wool isolation 60 mm for floor and walls and 100 mm for the roof. The outside is coated with galvanized steel panels. The floor is made with 22 mm C100 chipboards and plastic bottom covering. Inner walls made of 10 mm plastic covered chipboards V20. The interior is prepared with air condition, fresh air and exhaust systems, electric installation, collecting tray, furniture and equipment etc. as per individual design. Including entrance door, plastic windows and roller shutters.

Standard dimensions:

- Length 6 or 8 m
- Width 2.5 or 3 m
- Double container version6 m x 2 x 2.5 m





PRUFEN TESTING 检测

SIEBEN SIEVING 筛分

取芯 DRILLING

实验室集装箱 / 设施 LABORATORY CONTAINER/ FACILITIES



具有马歇尔击实仪的内景

隔音仓内还有自动普罗克特仪, 另外还有水中称重仪。

Interior view with Marshall compactor and automatic Proctor machine in sound protecting cabines as well as under water weighing equipment



实验室用具内景 Interior view laboratory furniture



实验室用具内景 具有水槽和筛分机 **Interior view laboratory furniture** with wash bassin and sieve shaker













专业·KNOW HOW



服务·SERVICE

土木工程检测设备:

- 沥青和混合料
- 水泥和混凝土
- 土壤
- 集料
- 移动及固定实验室
- 万能实验机

CIVIL ENGINEERING TEST EQUIPMENT FOR:

- Asphalt and Bitumen
- Concrete and Cement
- Soil
- Aggregates
- Mobile and stationary Laboratories
- Universal Testing Machines



infraTest Prüftechnik GmbH Wiesenbachstr. 15 D-74336 Brackenheim-Botenheim Fon +49 (0) 71 35 95 00 - 0 Fax +49 (0) 71 35 95 00 - 20 info@infratest.net · www.infratest.net